

預防2019冠狀病毒病之營地使用守則

因應疫情的發展，營地將根據第599章《預防及控制疾病規例》的規限及民政事務總署指引採取以下防疫措施：

1. 訪客於進入營地時需量度體溫，如使用者體溫高於正常水平，營地將拒絕該參加者進入營地範圍；
2. 訪客於營地範圍內均需配戴口罩，唯飲用飲品或於餐廳範圍內飲食時不在此限；
3. 訪客於用餐區域脫下口罩後應避免交談及離開座位；
4. 營地將不接受「確診」/「初步確診」個案、正進行強制隔離人士或需進行檢疫的人士入住或使用營地；。

於營地範圍內，所有使用者及訪客必須遵守以上守則。如有違規情況，營地職員有權要求違規者及有關團體即時離開營地，所有已繳付之費用將不獲發退。

因應疫情發展，營地將根據第599章《預防及控制疾病規例》的限制及民政事務總署指引調整相應防疫及營運措施。

本人_____代表所屬團體確實了解以上有關守則，並保證所有團友確實遵守其內容。如有違反以上守則，本人及所屬團體定當接受營地的決定及安排。

申請人簽署:

日期:

Camp Rules for the prevention of COVID-19

Due to the epidemic situation, the camp will take the following epidemic prevention measures in accordance to Chapter 599 of the Prevention and Control of Disease Regulation and the guidelines of the Home Affairs Department :

1. Visitor must conduct body temperature screening before the person is allowed to enter the camp or canteen; If the temperature of the user is higher than the normal level, the camp will refuse the participant to enter the camp;
2. Visitor must wear a mask at all times within campsite except when the person is drinking or consuming food or drink at restaurant;
3. Visitors should avoid talking and leaving their seats after taking off their masks in the dining area;
4. The camp will not accept persons is a confirmed or preliminary confirmed case or under quarantine as visitors/users;

All users and visitors must comply with the above measures within the camp. All groups are required to follow the above rules. The Camp reserves the right to terminate services to violator and related groups that breach regulations. Fees paid will be non-refundable.

Due to the epidemic situation, the Camp will adjust the services and regulations as well as prevention measures in accordance to Chapter 599 of the Prevention and Control of Disease Regulation and Restriction Order and the guidelines of the Home Affairs Department.

I _____ on behalf of the group I belong to, I really understand the above relevant rules and regulations, and I will ensure all group members abide by its contents. If our group violate the above rules, our group will accept the decision and arrangement of the camp.

Signature: _____

Date: _____